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Datum
8 februari 2020

Steller vragen
CDA-fractie – M. van Oostrum

Over agendapunt
Cie M&S d.d. 13 februari 2020 – agendapunt 6

Het college wordt verzocht de volgende vragen schriftelijk te beantwoorden.

Het CDA Voorschoten wil graag een aantal technische vragen stellen over het omklappen van 
het sociaal domein naar de Leidse regio. Alvorens dat te doen wil het CDA het college en   
ambtenaren complimenteren met de aanhoudende inzet en inspanningen in het sociaal 
domein.  

Vraag 1.
Door middel van een informatiebrief wordt gevraagd om een impuls van  € 90.000,- in het 
sociaal domein in 2020. Bij de raad is het budgetrecht belegd. Zou het, met het oog op de 
bevoegdheden van de raad, niet beter zijn de omvang van een dergelijke specifieke dekking in 
het vervolg door middel van een voorafgaand raadsbesluit te formaliseren in plaats van door 
middel een informatiebrief? 

Antwoord
U heeft in de begroting voor 2020 incidenteel beschikbaar budget van € 382.000 voor de 
versnelling van uitvoering van infrastructurele projecten In de openbare ruimte en de 
realisatie van doelstellingen uit het coalitieakkoord vrijgemaakt. Een van de projecten uit het 
coalitieakkoord is de omklapping van het sociaal domein. Dit brengt kosten met zich mee. 
Voor het continueren van ambtelijke inzet in de Leidse regio en voor deelname aan de inkoop 
overleggen voor Wmo begeleiding en dagbesteding in de Leidse regio was het inhuren van 
extra capaciteit al bij aanvang 2020 noodzakelijk. In de commissie M&S werd door een aantal 
fracties een snelle overstap benadrukt en daarmee leek er draagvlak voor de inzet van een 
deel van de middelen voor deze opgave. Over de integrale verdeling van de middelen was op 
dat moment nog geen advies voorhanden. Daarom hebben wij gekozen voor een 
informatiebrief. Uw gemeenteraad krijgt op 5 maart aanstaande een voorstel ter 
besluitvorming over de verdeling van het beschikbaar gestelde bedrag.

Vraag 2. 
Medio 2019 heeft de raad besloten de reserve sociaal domein op te hogen / aan te vullen met 
circa € 1.5 mio. Waarom wordt de voorgestelde impuls van 90 k in het (omklappen van het) 
sociaal domein niet gedekt uit deze reserve?
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Antwoord
In de jaarrekening is, gelet op de sterk schommelende uitgaven voor jeugdzorg in combinatie 
met de onzekerheid met betrekking tot de (structurele) uitgaven, het saldo van de toen nog 
beschikbare reserve BUIG gestort in de egalisatiereserve Sociaal Domein. Deze reserve is 
aangevuld om onder andere een aantal investeringen uit het actieplan Jeugdhulp mogelijk te 
maken en om de toenemende kosten sociaal domein te dekken. Het saldo van de 
egalisatiereserve Sociaal Domein bedroeg na die toevoeging € 2,9 miljoen. Op basis van de 
begroting 2019 was al sprake van inzet van de reserve in de jaren 2019-2022 van in totaal ruim 
€ 1 miljoen. In de kadernota 2020 is naar aanleiding van het actieplan jeugd een bedrag van in 
totaal bijna € 1,7 miljoen ter dekking beschikbaar gesteld om extra lasten te dekken en intensief 
in te zetten op het terugdringen van de zorgkosten en de lokale uitvoeringskosten. Met deze 
beschikkingen bedraagt de egalisatiereserve Sociaal Domein eind 2022 € 200.000. Uw 
gemeenteraad heeft in de begroting 2020 besloten € 300.000 toe te voegen aan deze 
egalisatiereserve om het volume van de reserve te versterken. Vanwege de aanwezigheid van 
alternatieve dekking wordt, mede ingegeven door de beperkte omvang van de reserve, dit niet 
geadviseerd.

Vraag 3. 
In de informatiebrief omtrent het omklappen van het sociaal domein geeft het college aan de 
impuls nodig te hebben om de inzet in de Leidse regio te continueren en voor de deelname 
aan de inkoop-overleggen in die regio. Hoe is of wordt de huidige ambtelijke inzet op deze 
onderwerpen nu betaald c.q. gedekt? 

Antwoord
Deze kosten werden in 2019 gedekt door de in de jaarrekening 2018 voor 2019 beschikbaar 
gestelde middelen voor een ‘zelfstandig Voorschoten in de Leidse Regio en visie op 
samenwerking’ en deels door de door de provincie toegekende subsidie.

Vraag 4.
Het inkoopplan jeugdhulp van de Leidse regio is inmiddels vastgesteld en (mogelijk al) 
gepubliceerd. De jeugdhulp in Leidse regio zal met ingang van 2021 zijn gecontracteerd. 
Voorschoten heeft haar deelname in de H10 verlengd tot na 2021 hetgeen met zich 
meebrengt dat jeugdhulp voor Voorschoten na 2020 in de H10 zal worden gecontracteerd.  Is 
dat juist ?  

Antwoord
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De aanbesteding van de H10 is tijdelijk uitgesteld. Er is verschil van inzicht geweest tussen 
aanbieders (specialistisch en hoog specialistisch) en gemeenten wat heeft geresulteerd in een 
kort geding. De contracten in de H10 zijn nu tijdelijk verlengd en de gesprekken met de 
aanbieders over de inkoop in de H10 zijn nu weer opgestart. De inkoop jeugdhulp in de H10 en 
in de Leidse regio lopen nu gelijktijdig.

Vraag 5
In de informatiebrief geeft het college aan de impuls van 90 k nodig te hebben voor te maken 
kosten in 2020 in verband met het omklappen van het sociaal domein naar de Leidse regio.

Welke concrete producten en resultaten levert het college ter zake in 2020 op, die zonder de 
impuls van 90 k niet mogelijk zouden zijn geweest ? 

Antwoord
Voor dit bedrag doet Voorschoten mee met de inkoop van de Wmo voor dagbesteding en 
begeleiding en zit ze aan tafel om mee te praten over de inkoop Jeugdhulp in de Leidse regio. 
Bovendien kunnen besluiten over scenario’s van samenwerken in de Leidse regio worden 
voorbereid en de eventuele uitvoering daarvan worden gedaan. 
                 

* Aangeven wat van toepassing is.

Toelichting (indien nodig):


